

15 SEP 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Dear Parents,

Assalamualaikum and warm greetings from Pinnacle American School.

As we step into another productive week of learning, we'd like to share with you some key updates and reminders to keep you informed and engaged in your child's educational journey.

1. Positive Start to the Week

We are pleased to see our students settling back into their routines with enthusiasm. Classrooms have been filled with active learning, collaboration, and curiosity. A sincere thank you to all parents for your continued support in ensuring a smooth and successful return to school.

2. Baseline Assessments – Ongoing This Week

Baseline assessments are currently underway across all grade levels. These informal evaluations are designed to give teachers insight into each student's academic starting point for the term.

We kindly remind you:

- No formal study or preparation is needed.
- Assessments are conducted during regular class hours.
- Results are used purely for instructional planning, not for grading purposes.

Your support in maintaining healthy routines—ensuring your child gets enough sleep, eats a nutritious breakfast, and arrives at school on time—makes a significant difference.

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

15 SEP 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

3. Parent Orientation Meeting – Thursday, 18 September 2025

We are pleased to invite you to our Parent Orientation Meeting taking place on:
Thursday, 18 September 2025

Doors Open: 5:30 PM

Session Starts: 6:00 PM – Ends at 8:00 PM

This important session is a valuable opportunity to:

- Learn more about our curriculum, policies, and expectations.
- Meet your child's teachers and school leaders.
- Strengthen the partnership between home and school for your child's success.

We look forward to your presence and active participation in this informative and collaborative evening.

4. Strengthening Our Home–School Partnership

At Pinnacle, we deeply value the partnership we share with our families. Your ongoing involvement and encouragement play a crucial role in your child's growth and success. We kindly ask for your continued support in the following areas:

- **Healthy Lunches:** Please ensure your child brings a balanced and nutritious lunch and avoids sugary snacks or drinks.
- **Positive Discipline:** Reinforce respectful and responsible behavior at home, helping us maintain a safe and supportive school environment.
- **Proper Uniform:** Students should come to school each day dressed neatly in the correct uniform, promoting a sense of pride and belonging.

Together, we can create a consistent and nurturing environment that helps our students thrive both academically and personally.

Closing Message

As we progress through the term, let's continue to inspire our students to approach each day with positivity, curiosity, and a desire to grow. With your support at home and our commitment at school, we are confident this will be a term filled with learning, progress, and success.

Thank you for being an essential part of the Pinnacle community.

Warm regards,

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

أعزائي أولياء الأمور،
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، وتحياتنا الحارة من مدرسة بينكل الأمريكية.
بينما نبدأ أسبوعاً جديداً مليئاً بالتعلم والإنجاز، يسعدنا أن نشارككم بعض التحديثات والتذكيرات المهمة، لنُبقيكم على اطلاع ومشاركة في مسيرة أبنائكم التعليمية.
١. بداية إيجابية للأسبوع
يسعدنا أن نرى طلابنا يعودون إلى روتينهم المدرسي بحماس. فقد امتلأت الفصول الدراسية بالتعلم النشط، والتعاون، وحب الاستطلاع. نتوجه بجزيل الشكر لجميع أولياء الأمور على دعمكم المستمر لضمان عودة سلسة وناجحة للمدرسة.

٢. التقييمات التمهيديّة - مستمرة خلال هذا الأسبوع
تُجرى حالياً التقييمات التمهيديّة في جميع الصفوف. وتُعد هذه التقييمات غير الرسمية أداة مهمة تساعد المعلمين على فهم المستوى الأكاديمي الحالي لكل طالب في بداية الفصل الدراسي.

نود تذكيركم بما يلي:

- لا حاجة للدراسة أو التحضير الرسمي لهذه التقييمات.
 - تُجرى التقييمات خلال ساعات الدراسة الاعتيادية.
 - تُستخدم النتائج لأغراض التخطيط التعليمي فقط، ولا تُحتسب ضمن الدرجات.
- دعمكم في الحفاظ على روتين صحي—بما في ذلك التأكد من حصول أبنائكم على قسط كافٍ من النوم، وتناول وجبة فطور مغذية، والوصول إلى المدرسة في الوقت المحدد—يُحدث فرقاً كبيراً.

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

٣. اجتماع أولياء الأمور التعريفي - الخميس، 18 سبتمبر 2025
يسعدنا دعوتكم لحضور اجتماع أولياء الأمور التعريفي، والذي سيعقد في:

الخميس، 18 سبتمبر 2025

فتح الأبواب: الساعة 5:30 مساءً

بدء الجلسة: الساعة 6:00 مساءً - وتنتهي الساعة 8:00 مساءً

تعد هذه الجلسة فرصة قيّمة لـ:

- التعرف بشكل أعمق على المنهج الدراسي، والسياسات، والتوقعات العامة.
- لقاء معلمي طفلكم وقيادة المدرسة.
- تعزيز الشراكة بين المنزل والمدرسة من أجل نجاح طفلكم.

نتطلع إلى حضوركم ومشاركتكم الفعّالة في هذا المساء المفيد والتعاوني.

٤. تعزيز الشراكة بين البيت والمدرسة

في مدرسة بينكل، نُولي اهتمامًا بالغًا للعلاقة التعاونية التي تجمعنا مع أسر طلابنا. فمشاركتكم المستمرة وتشجيعكم يشكلان ركيزة أساسية في نمو ونجاح أبنائكم. نرجو منكم الاستمرار في دعم الجوانب التالية:

- وجبات صحية: الرجاء التأكد من أن طفلكم يحضر معه وجبة غداء متوازنة ومغذية، وتجنب الأطعمة أو المشروبات الغنية بالسكر.
- الانضباط الإيجابي: ساعدونا في تعزيز السلوك الإيجابي والمحترم في المنزل، مما يساهم في بيئة مدرسية آمنة وداعمة.
- الزي المدرسي: يجب على الطلاب ارتداء الزي المدرسي الصحيح والمرتب يوميًا، لما يعكسه من فخر وانتماء للمدرسة.

معاً، يمكننا خلق بيئة متناسقة ومحفّزة تساعد طلابنا على التألق أكاديميًا وشخصيًا.

الرسالة الختامية

بينما نواصل التقدّم في هذا الفصل الدراسي، دعونا نُلهم طلابنا أن يبدؤوا كل يوم بإيجابية، وفضول، ورغبة في التعلم والنمو. بدعمكم المستمر في المنزل، وحرصنا في المدرسة، نحن على ثقة بأن هذا الفصل سيكون مليئاً بالتعلّم، والتقدّم، والنجاح.

شكرًا لكونكم جزءًا أساسيًا من مجتمع مدرسة بينكل.

مع أطيب التحيات،

فنة، مدرسة بينكل الأمريكية

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة